


Artistry Overall Promo – Christmas Advent Calendar



Get Artistry Christmas Advent Calendar Box (worth \$150) at only \$39.50, when you purchase AP\$300 worth of Artistry products. While stocks last!

 1 Nov – 30 Nov



- Discover Artistry in a fun and trendy manner!
- Open each compartment once per day and experience an Artistry surprise for 25 days.
- The Artistry Christmas Advent Calendar Box contains Artistry samples and vouchers worth \$150.
- Have a fun-filled Christmas with Artistry!

*Terms & Conditions: • Available while stocks last. • Applicable with a minimum spend of AP\$300 on Artistry products and in a single receipt.

Artistry 整体促销 – 圣诞来临日历



以特价 \$39.50 购买 Artistry 圣诞来临日历 (价值\$150), 您只需购买价值 AP\$300 的 Artistry 产品。售完即止!

 11月1日至30日



- 以有趣和时尚的方式发现 Artistry!
- 每天打开每个隔室一次, 体验25天的 Artistry 惊喜。
- Artistry 圣诞节降临日历盒包含 Artistry 样品和代金券一共价值 \$150 。
- 与 Artistry 一起度过一个充满乐趣的圣诞节!

*附加条款与条件: • 售完即止。 • 适用于在单张收据内购买价值 AP\$300 的 Artistry 产品。